南區區議會屬下

地區發展及環境事務委員會第六次會議議程

Agenda for the 6th Meeting of the District Development and Environment Committee, Southern District Council (SDC)

<u>時間</u>: 下午 2 時 30 分 <u>Time</u>: 2:30 pm

<u>地點</u>: 香港仔海傍道 3 號 <u>Venue</u>: SDC Conference Room

逸港居一字樓 1/F, Ocean Court,

南區區議會會議室 3 Aberdeen Praya Road, Aberdeen, Hong Kong.

修訂議程 Revised Agenda

<u>第一部份 - 討論事項 Part 1 - Items for discussion</u>

- 一、 通過地區發展及環境事務委員會於 2008 年 7 月 28 日舉行的第五次會議記錄
- 1. Confirmation of the draft minutes of the 5th District Development and Environment Committee meeting held on 28 July 2008
- 二、 長者醫療券試驗計劃及流感疫苗資助計劃 (此項議程由衞生署提出) (地區發展文件 39/2008 號及 47/2008 號)
- 2. Health Care Voucher Pilot Scheme and Influenza Vaccination Subsidy Scheme

(Item raised by Department of Health)
(DDEC Paper No. 39/2008 and 47/2008)

- 三、 簡報節能技術和水冷式空調系統計劃 (此項議程由機電工程署提出) (地區發展文件 40/2008 號)
- Briefing on Energy Efficiency Technologies and Scheme for Water-cooled Air-conditioning Systems (Item raised by Electrical & Mechanical Services Department)
 (DDEC Paper No. 40/2008)

四、 重整及綠化石澳石礦場 (此項議程由土木工程拓展署提出) (地區發展文件 41/2008 號)

4. Rehabilitation of Shek O Quarry

(Item raised by Civil Engineering and Development Department)
(DDEC Paper No. 41/2008)

五、 田灣海傍道混凝土廠在 2008 年土地使用權屆滿後的安排 · 選址進展 匯報

(此項議程由規劃署提出)

(地區發展文件 42/2008 號)

5. Future Land Use for the Area Currently Occupied by Tin Wan Praya Road Concrete Batching Plant upon the Expiry of the Current Tenancy in 2008 - Progress report of the Site Search Exercise (Item raised by Planning Department)

(DDEC Paper No. 42/2008)

六、《壽臣山及淺水灣分區計劃大綱核准圖編號 S/H17/9》的擬議修訂項目 (此項議程由規劃署提出) (地區發展文件 43/2008 號)

6. Proposed amendments to the approved Shouson Hill & Repulse Bay
Outline Zoning Plan No. S/H17/9
(Item raised by Planning Department)
(DDEC Paper No. 43/2008)

七、 小販發牌政策檢討 (此項議程由食物環境衞生署提出) (地區發展文件 44/2008 號)

7. Hawker Policy Review
(Item raised by Food and Environmental Hygiene Department)
(DDEC Paper No. 44/2008)

八、 有關南區規劃及工程事宜進展報告 (地區發展文件 45/2008 號)

8. Progress Report on Planning and Works Matters in Southern District (DDEC Paper No. 45/2008)

- 九、 其他事項
- 9. Any Other Business
- 十、下次會議日期
- 10. Date of Next Meeting

第二部份 - 參考文件 Part 2 - Items for information

- 一、 街道管理報告(截至 2008 年 9 月 30 日)(地區發展文件 46/2008 號)
- Street Management Report (as at 30.9.2008)
 (DDEC Paper No. 46/2008)

南區區議會秘書處 2008年9月 Southern District Council Secretariat September 2008

歡迎公眾人士旁聽上述會議。公眾人士如欲索取上述討論事項的會議紀錄, 請於辦公時間內致電 2814 5800 與區議會秘書處聯絡。

Members of the public who intend to sit in on the above meeting and require simultaneous interpretation service or who wish to have an English version of the minutes of the above meeting on any specific items, please contact the Southern District Council Secretariat at 2814 5800 during office hours and for the former at least three working days before meeting for necessary arrangement.